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MESTO STARÁ ĽUBOVŇA 
 

Z á p i s n i c a 
 

z rokovania Komisie športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni 
              zo dňa 12.09.2023                                                                          č. 4/2023 
 
 
Miesto rokovania: MsÚ Stará Ľubovňa – malá zasadačka 

Prítomní: Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, 

Roman Šipoš,Ing. Aleš Solár, Pavol Gurega, Jaroslav Pavlík, Patrik Nemergut, Pavel Jeleň, 

Ing. Michal Alexík 

Neprítomní: 

Prizvaní: Jozef Šatala (Falcons Stará Ľubovňa) 

 

Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania. 

2. Vysvetlenie získania bodov podľa dotačných kritérií na prerozdeľovanie mestských dotácií 

pre florbalový klub Falcons Stará Ľubovňa. 

(prizvaný člen klubu Jozef Šatala) 

3.Vyhodnotenie akcie Ľubovňa v pohybe 2023 (Beh za zdravé mesto a pridružené športy).  

4. Príprava podujatia Banánový beh 2023. 

5. Vyhodnotenie spolupráce s partnerskými mestami a účasti na športových súťažiach 

partnerských miest za rok 2023. 

6. Informácia o spolupráci s partnerskými mestami a účasti na športových súťažiach 

partnerských miest v roku 2024 (organizátor – mesto Stará Ľubovňa). 

7. Hodnotenie čerpania dotácií za rok 2023 

8. Určenie podnetov ku zmenám a úpravám dotačných kritérií termínu na predkladanie. 

9. Rôzne. 

10. Záver. 

 

K bodu č. 1 Otvorenie, schválenie programu rokovania. 

Predseda komisie športu a mládeže Mgr. Patrik Boďo privítal prítomných a otvoril 4. 

rokovanie komisie športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni (ďalej len „komisia) v roku 

2023. 
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Zároveň prítomných oboznámil s navrhovaným programom rokovania. 

HLASOVANIE 

prítomní : 11 

hlasovali za: 11 

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, Roman 

Šipoš,Ing. Aleš Solár, Pavol Gurega, Jaroslav Pavlík, Patrik Nemergut, Pavel Jeleň, Ing. 

Michal Alexík 

hlasovali proti: 0 

hlasovania sa zdržali: 0 

 

Prijaté uznesenie č.10: 

Komisia s c h v á l i l a program 4. rokovania v zmysle predloženého návrhu. 

 

K bodu č. 2  Vysvetlenie získania bodov podľa dotačných kritérií na prerozdeľovanie 

mestských dotácií pre florbalový klub Falcons Stará Ľubovňa. 

 

Komisia na svojom zasadnutí podrobne a dôkladne vysvetlila p. J. Šatalovi 

 získavanie bodov podľa dotačných kritérií a prerozdeľovanie mestských dotácií. 

(zoznam členov, platenie členského, počet účastníkov na súťažiach, účasť na regionálnych, 

národných a ostatných súťažiach...). 

 

HLASOVANIE 

Prítomní: 11 

hlasovali za: 11 

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, Roman 

Šipoš,Ing. Aleš Solár, Pavol Gurega, Jaroslav Pavlík, Patrik Nemergut, Pavel Jeleň, Ing. 

Michal Alexík 

hlasovali proti: 0 

hlasovania sa zdržali: 0 

 

Prijaté uznesenie č.11: 

Komisia berie na vedomie vysvetlenie získania bodov podľa dotačných kritérií na 

prerozdeľovanie mestských dotácií pre florbalový klub Falcons Stará Ľubovňa. 
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K bodu č. 3 Vyhodnotenie akcie Ľubovňa v pohybe 2023 (Beh za zdravé mesto a pridružené 

športy). 

 < 

PaedDr. František Solár informoval prítomných o priebehu podujatia Beh za zdravé 

mesto 2023: 

- zhodnotil ju ako vydarenú akciu 

- pridanou hodnotou boli premiérové turnaje v hokejbale, futbale a streetballe, ktoré sa 

uskutočnili v dopoludňajších      hodinách v zrevitalizovanom vnútrobloku vedľa OD Družba 

-  mali veľký úspech 

- spokojnosť so spoluprácou s ostatnými zložkami, ktoré sa spolupodieľali na organizácii 

podujatia - VŠZP, Ľubovnianski bežci, Limo Špes, TIS, VitaLem 

- odporúčanie termínu: 15.júna 2024  

V diskusii vystúpili: 

- pripomienka - ohľadom dĺžky trate, hlavne pre nižšie vekové kategórie 

-  Roman Šipoš - navrhuje, aby sa športová komisia aktívne zapojila do prípravy podujatia 

                         - kluby by mali zapojiť svojich členov do akcie 

- Ing.Aleš Solár – deň pred akciou urobiť beh pre deti MŠ a hendikepovaných 

*odišiel Pavel Jeleň 

 

HLASOVANIE 

Prítomní: 10 

hlasovali za: 10 

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, Roman 

Šipoš,Ing. Aleš Solár, Pavol Gurega, Jaroslav Pavlík, Patrik Nemergut, Ing. Michal Alexík 

hlasovali proti: 0 

hlasovania sa zdržali: 0 

 

Prijaté uznesenie č.12: 

Komisia  berie na vedomie informáciu o priebehu  akcie Ľubovňa v pohybe 2023. 

 

 

K bodu č. 4 Príprava podujatia Banánový beh 2023 
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Mgr. Patrik Boďo informoval o podujatí Banánový beh, ktorý sa bude konať dňa 

21.9.2023 v areáli ZŠ Komenského. 

- registrácia 10:00 h 

- štart 10:30 h  

 

HLASOVANIE 

Prítomní: 10 

hlasovali za: 10 

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, Roman 

Šipoš,Ing. Aleš Solár, Pavol Gurega, Jaroslav Pavlík, Patrik Nemergut, Ing. Michal Alexík 

hlasovali proti: 0 

hlasovania sa zdržali: 0 

 

Prijaté uznesenie č.13: 

Komisia  berie na vedomie informáciu o príprave podujatia Banánový beh 2023. 

 

 

K bodu č. 5 Vyhodnotenie spolupráce s partnerskými mestami a účasti na športových 

súťažiach partnerských miest za rok 2023 

 

Členovia komisie Ing. Aleš Solár,  Rastislav Repka a PaedDr. František Solár podali 

informáciu o účasti žiackej výpravy na Partnerstve v meste Nowy Sacz. Ocenili kvalitnú 

prípravu podujatia, pohostinnosť organizátorov a celkovú úroveň podujatia. 

* odišiel Pavol Gurega 

 

HLASOVANIE 

Prítomní: 9 

hlasovali za: 9 

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, Roman 

Šipoš,Ing. Aleš Solár, Jaroslav Pavlík, Patrik Nemergut, Ing. Michal Alexík 

hlasovali proti: 0 

hlasovania sa zdržali: 0 
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Prijaté uznesenie č.14: 

 Komisia b e r i e  n a  v e d o m i e informáciu o vyhodnotení spolupráce s 

partnerskými mestami a účasti na športových súťažiach partnerských miest 

 

 

K bodu č. 6 Informácia o spolupráci s partnerskými mestami a účasti na športových súťažiach 

partnerských miest v roku 2024 (organizátor – mesto Stará Ľubovňa) 

 

PaedDr. František Solár navrhuje miesto konania športových súťaží partnerských 

miest v roku 2024 na Jarmočnej škole v Starej Ľubovni. 

Súťaže: atletika, volejbal dievčat, futbal chlapcov 

V diskusii vystúpil: 

Mgr.Patrik Boďo – vyzval členov komisie, aby boli nápomocný pri organizovaní podujatia 

 PaedDr. František Solár  - návrh - volejbal mix – učiteľov a trénerov jednotlivých 

partnerských miest 

 

HLASOVANIE 

Prítomní: 9 

hlasovali za: 9 

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, Roman 

Šipoš,Ing. Aleš Solár, Jaroslav Pavlík, Patrik Nemergut, Ing. Michal Alexík 

hlasovali proti: 0 

hlasovania sa zdržali: 0 

 

Prijaté uznesenie č.15: 

 Komisia b e r i e  n a  v e d o m i e informáciu o spolupráci s partnerskými mestami 

a účasti na športových súťažiach partnerských miest v roku 2024 (organizátor – mesto Stará 

Ľubovňa). 

 

K bodu č. 7 Hodnotenie čerpania dotácií za rok 2023 

 

Komisia skonštatovala, že dotácie budú vyplatené v najbližšej dobe, podľa finančných 

možností mesta. 
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HLASOVANIE 

Prítomní: 9 

hlasovali za: 9 

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, Roman 

Šipoš,Ing. Aleš Solár, Jaroslav Pavlík, Patrik Nemergut, Ing. Michal Alexík 

hlasovali proti: 0 

hlasovania sa zdržali: 0 

 

 

Prijaté uznesenie č.16: 

Komisia b e r i e  n a  v e d o m i e informáciu o hodnotení čerpania dotácií za rok 

2023.  

 

K bodu č. 8 Určenie podnetov ku zmenám a úpravám dotačných kritérií termínu na 

predkladanie 

  

Predseda komisie poveril členov, aby si pripravili podnety ku zmenám a úpravám 

dotačných kritérií do najbližšieho stretnutia. Navrhovaný termín je 11.10.2023. 

HLASOVANIE 

Prítomní: 9 

hlasovali za: 9 

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, Roman 

Šipoš,Ing. Aleš Solár, Jaroslav Pavlík, Patrik Nemergut, Ing. Michal Alexík 

hlasovali proti: 0 

hlasovania sa zdržali: 0 

 

 

K bodu č. 9 Rôzne 

  

Vystúpil predseda komisie Mgr.P.Boďo a informoval prítomných členov o mimoriadnej 

dotácií v sume 12 000 € pre Ľubovnianskych rytierov - na ľadové hodiny – návrh pána 

primátora. 

  

 



Prijaté uznesenie ~.17: 

Komisia berie na vedomie túto informáciu a neodporú~a vyplatenie 

mimoriadnej dotácie, komisia nemá, prostriedky. 

K bodu ~. 10 Záver 

Zasadnutie komisie ukon~il a prítomným sa za ú~ast' pod'akoval predseda komisie 

Mgr. Patrik Bod'o. 

Stará ~ubov~a 12.09.2023 

Mgr. Patrik Bodp-v. t. 

predsed4,k'omisi~e 

Zapísala: Mgr. Ingrid Smoro~ová 
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